
                                                                           Z Á P I S N I C A 

                            z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, 

                                  konaného dňa 28.12.23  v zasadačke budovy OÚ. 

 

Prítomní:   
Zástupca starostu obce:   Anna Ďuratná  
Poslanci OZ:                        Ing. Milan Mečár  
                                              Martin Kuchta 
                                              Lukáš Turčák 
                                              Žaneta Bambúchová 
                                              Mgr. Zuzana Škorvanková 
Hlavný kontrolór obce:    Ing. Stanislav Jančiga 
 
Ospravedlnený: poslanec Ing. Milan Mizera. 

 
Ďalší prítomní: p. Švaňová Anna, Mgr. Monika Michalinová, Mgr. Dana Červená, p. 

Vladislav Piják 

 

Program: 

 1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky p. Anna 

Ďuratná, zástupca starostu obce 

 2. Nové žiadosti občanov p. Anna Ďuratná, zástupca starostu obce 

 3. Kontrola plnenia uznesení Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

 4. Správa o činnosti a ročné vyhodnotenie činnosti komisii OZ predsedovia komisií 

 5. Správa starostu a zástupcu starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do 

ďalšieho OZ Anna Ďuratná, zástupca starostu obce 

 6. Finančné pohľadávky obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, platby za nájom 

bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 1 p. Anna Ďuratná, zástupca starostu obce 

 7. Finančné záväzky obce v lehote a po lehote splatnosti, stav účtov p. Anna Švaňová, 

účtovníčka a rozpočtárka obce 

 8. Výnosy obce z podielových a miestnych daní, príspevok štátu na kompenzáciu energií, 

výnosy z platieb nájmu bytov, p. Anna Švaňová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

9. Prerokovanie návrhu  VZN č.1/2024 o určení výšky finančných prostriedkov určených 

na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy, dieťa a žiaka v školskom zariadení 

v obci Ochodnica. Ing. Milan Mečár, poslanec OZ  

 10. Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra obce na 1.polrok 2024 Ing. Stanislav 

Jančiga, kontrolór obce  

 11. Úprava výšky nájmu k NZ č. 2/2022 zo dňa 08.11.2022 (p. Peter Svrček) p. Anna 

Švaňová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

 12. Rozpočtové opatrenie č. 14/2023 p. Anna Švaňová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

 13. Plán zasadnutí OZ na rok 2024 Ing. Milan Mečár 

 14.  Rôzne 

14.1 Informácia o stanovisku Okr. Prokuratúry k určeniu vlastníctva pozemkov Ing. 

Milan Mečár 

14.2. Splnomocnenie na zastupovanie obce p. Anna Ďuratná, zástupca starostu obce 

 



 15. Diskusia 

 16. Záver  

 

  
Návrh uznesenia :  

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ. 

 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 271/2023 bolo prijaté.       

 

K bodu č. 1: 

Otvorenie. 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla zástupca starostu obce p. Anna Ďuratná. 

Privítala všetkých prítomných, uviedla, že zasadnutie OZ je nahrávané, že je prítomných 6 

poslancov a Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  

 

Ospravedlnený: poslanec Ing. Milan Mizera. 

 

Zmena programu :  

 

Poslanec p. Škorvanková -  Do rôzneho zahrnúť  upravu rozpočtu MŠ a ZŠ Ochodnica. 

p. Švaňová -  Správa audítora nezávislého k účtovnej závierke za rok  2022.  

 

Návrh uznesenia:  

OZ v Ochodnici schvaľuje doplnenie bodov programu zasadnutia OZ v bode Rôzne – 

úprava rozpočtu MŠ, úprava rozpočtu ZŠ a správa audítora k účtovnej závierke    za rok 

2022. 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 272/2023 bolo prijaté.       

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil: Ing. Milan Mečár, p. Žaneta Bambúchová 

 Overovatelia zápisnice:                      p. Martin Kuchta, p. Lukáš Turčák 

 Zapisovateľka:                                   p. Dana Červená 

 

Návrh uznesenia:  

OZ schvaľuje: 

návrhovú komisiu p. Ing. Milana Mečára, p. Žanetu Bambúchovú, 

overovateľov zápisnice p. Lukáša Turčáka, p. Martina Kuchtu, 



zapisovateľku Danku Červenú. 

 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

    Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 273/2023 bolo prijaté.      

   

K bodu č.2 : 

Nové žiadosti  

 

p. Piják - Chcem sa spýtať prečo stále znižujete  dotácie zložkám. Najskôr ste nám schválili 

na 350,- eur, a  potom znížili. Tento krát na rok 2024,  ste nám znova znížili.  

Chcem vedieť dôvod prečo takto robíte? 

p. Mečár- Nemáme peniaze, aby sme dali každej organizácií ako žiada.  

p. Piják - Slávnosť  Sv. Huberta organizujeme spoločne s obcou Ochodnica.  Čo ste vy urobili 

na organizovaní Sv. Huberta ? Kontrolór povedal, že predávame guláš. Tento rok sme nič 

nepredali. Všetko investujeme sami, a ak to bude ďalej takto pokračovať, tak si budeme robiť 

sami bez obce. Takto demotivujete organizácie, čo tu pre obec  niečo robia. Keď je v ten deň 

škaredé počasie, nezarobíme nič. Tak nezískame žiadne financie.  

p. Mečár - Momentálne sme pod paľbou občanov, ohľadom divej zveri, ktoré spôsobujú 

veľké škody. 

Piják - My sme si svoje, čo sme mohli, už odlovili. Nemôžeme  za to, že prechádzajú z iných 

obcí. Požiadali sme o zvýšenie kvót, aby sme mohli ešte loviť. My už máme všetko splnené, 

viac nemôžeme loviť.  

p. Mečár - Nevidím problém prečo, ak to chcete ako prístrešok, prečo ho nekúpi obec. Máte 

problém nevyriešený, že máte dve poľovnícke  združenia.  Mne osobné chýba správa 

o vašej  činnosti. Koľko vás je, členov napríklad z našej obce.  

p. Piják - cca 10-11 členov. 

p. kontrolór - Koľko vám prispievajú iné obce ? Je to združenie Šerkov, je tam aj KNM, 

a preto má zaujíma koľko prispievajú  ďalší.  

p. Švaňová - Dnes už nemôžeme zasahovať do rozpočtu, ktorý je schválený. Môžeme až 

v roku 2024.  

 

Návrh uznesenia:  

OZ v Ochodnici berie na vedomie požiadavku prehodnotenia výšky dotácie z 250,- eur na 

500,- eur pre Poľovnícke združenie Šerkov – KNM - Ochodnica. 

 

 Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 274/2023 bolo prijaté.       

                                                                                               

p. Piják - Zvýšili sa poplatky za nájom hrobového miesta. Keď pokosíte cintorín, tak 

oznamujete občanom, aby si išli nájomcovia sami očistiť hroby. Dole pri ZŠ  čistia 

zamestnanci obce pozemky súkromných vlastníkov. Prečo radšej nečistia hroby po pokosení.  

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o návrhu čistenia a údržby cintorína po kosení 

vo vlastnej réžii. 

 



  Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 275/2023 bolo prijaté.       

                                                                                                                   

 

Žiadosť  č. 587/2023 

Žiadosť o vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod miestnou komunikáciou. 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

p. Mečár- Žiadosť je opodstatnená, tam je spevnený povrch. Sú tam inžinierske siete aj pre 

iných vlastníkov. Oznámenie, že  zahrnieme  do miestnych komunikácii, ktoré chceme riešiť 

a vysporiadať. Mohli by sme začať aj tento rok.  

 

Návrh uznesenia: 

OZ v Ochodnici odstupuje žiadosť pána Polačeka a pani Vrbackej zaevidovanú na OÚ 

v Ochodnici pod č. 587/2023 zo dňa 13.12.2023 na prerokovanie  do komisie výstavby, 

dopravy a územného rozvoja. 

 

Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 276/2023 bolo prijaté.       

                                                                                                      

Žiadosť č. 430/2023, 569/2023  

p. Mečár – Žiadosť spadá do kompetencie komisie stavebnej. 

Táto dokumentácia nie je úplne  spracovaná. V roku 2021 sa prijalo uznesenie č. 55/2021, za 

akých podmienok a požiadaviek súhlasíme so zahájeným IBV rodinných domov U Tomáška. 

Bola nám predložená zastavovacia štúdia, ktorá  nespĺňa náležitosti dokumentácie. A to 

z dôvodu, že   nevieme, kto spracoval dokumentáciu, nemá pečiatku a podpis.  Každý výkres 

musí mat svoju popisku,  kto vypracoval a taktiež pečiatku. Ide najmä o to, že stavby tu budú 

na  100 rokov a nedokážeme ich vyriešiť za týždeň. Môj návrh je taký, či sa vôbec dočkáme 

úplnej dokumentácie. Tak by sa mala asi aj obec  podieľať na jej vypracovaní. Je na internete 

kopú štúdií, ako majú vyzerať. Požiadavka bola na šírku komunikácie, ako tam prejde 

smetiarske auto a to tam nemajú  vôbec riešené.  Môžem požiadať projektantov, aby 

vypracoval ako to má vyzerať.  

p. kontrolor - Nemáme pre poľovníkov na dotáciu, čo pomáhajú obci a súkromným osobám 

dáme.  

p. Kuchta – Nechápem prečo by nemohli stavať. Veď ani nad ZŠ, keď začali stavať nám 

nepredkladali zastavovacie štúdio.  

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici berie na vedomie žiadosti zaevidované na OÚ v Ochodnici pod č. 569/2023 

zo dňa 16.11.2023  a pod č. 430/2023 zo dňa 31.08.2023 a odstupuje ich na prerokovanie do 

komisie výstavby, dopravy a územného rozvoja v súčinnosti                      so stavebným 

úradom. 

 

     Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 277/2023 bolo prijaté.       

Žiadosť č. 557/2023 

Žiadosť Andrej Ďuratný o pridanie verejného osvetlenia.  

p. Turčák – Žiadosť za mňa zamietam je tam cesta dosť osvetlená. 

p. Škorvanková – Keď sa svetla vymenili je úplne iná viditeľnosť, dostačujúca.  

 



 

Žiadosť č. 586/2023 

Žiadosť Viera Čečková  o zriadenie osvetlenia na prístupovú cestu  

p. Turčák – Bol som si miesto pozrieť a je tam ozaj tma. Žiadosť je určité opodstatnená.  

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici berie na vedomie žiadosti zaevidované na OÚ v Ochodnici  č. 557/2023 zo 

dňa 23.11.2023  a č. 586/2023 zo dňa 12.12.2023 a odstupuje ich   na prerokovanie do 

komisie výstavby, dopravy a územného rozvoja. 

 

          Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 278/2023 bolo prijaté.       

                                                                        

Bod č. 3  

Kontrola plnenia uznesení  

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva predložil  Ing. Stanislav 

Jančiga, hlavný kontrolór obce. 

Viď príloha č. 1. 

 

Návrh uznesenia : 

              OZ v Ochodnici berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

      Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 279/2023 bolo prijaté.       

                                                                                      

Bod č. 4 : 

Správa o činnosti a ročné vyhodnotenie činnosti komisii OZ predsedovia komisii  

Predsedovia komisií podali správy zo zasadnutí. 

 

Komisia sociálna, mládeže a školstva 

Predseda komisie p. Škorvanková – Myslim si, že  spolupráca v komisii je  v poriadku, vždy 

sme vedeli nájsť kompromis. MŠ sme chceli, aby prebehla rekonštrukcia elektroinštalácie.  

Ciel komisie bol  zriadiť kameru pri ZŠ a úprava trávniku  na multifunkčnom ihrisku. Čo sme 

aj vykonali. Možno by bolo dobre keby sme prizývali naše riaditeľky MŠ a ZŠ na zasadnutia 

OZ, aby nám povedali čo sa im podarilo naplniť. Trápi ma odliv žiakov z našej školy. A dali 

čo oní chcú s tým robiť. Hľadať riešenie spoločne, aby rodičia chceli dať k nám do školy deti. 

Chcem sa skôr zamerať čo chceme robiť a nie čo sme urobili. Ďakujem členom komisie za 

spoluprácu. 

 

Komisia finančná a správy majetku  

Predseda p. Mizera :  

p. Mečár - Predseda komisie sa dnes ospravedlnil.  Zasadanie sa uskutočnilo 11 krát počas 

roka 2023. Sme pomerne pokročili a nastavili sme si parametre, čo sledovať kde nám peniaze 

unikajú. Hodnotím prácu našu celkom pozitívne.  Som rád, že sa urobila inovácia výpočtovej 

techniky na OÚ a bol by som rád keby nám zamestnanci povedali aký je prínos. 

 

Komisia výstavby, dopravy a územného rozvoja  

Predseda komisie p. Mečár -  Stavebná komisia mala  dosť stretnutí aj v teréne.  Naše 

zamerané  oblasti boli nájom a opravy  KD s p. Svrčkom, cesta pri p. Žabkovi a havarijný stav 

ZŠ. Aktívne  sme mali 13 tém počas  roka. Riešili rekonštrukcia vody v obci, sťažnosť p. 

Vlčka, havarijný stav strechy  DS, vysporiadanie pozemkov vstup do obce, voda 



vyhľadávanie porúch, čo ma celkom teší v nákupe vody sme vedeli kde nám to tečie a sme to 

opravili a riešili.  Zanedbateľné čo beriem, že vieme kde sú poruchy ale nemáme odstránené 

úplne. Havarijný stav lávky na vyšnom konci pri Pálenici, kamenný most, výmena armatúr.  

Ďalšia čo je v MŠ- elektroinštalácia. Riešili sme výtlky, geometrický plán. IBV u Tomáška sa 

bude ešte riešiť v ďalšom roku. Témy nám prechádzajú z roka na rok – ZŠ, MŠ a čo zo 

zatepleným budov. 

 

Komisia životného prostredia a športu 

Predseda komisie p. Turčák  - Stretli sme sa cca 10 krát počas roka.  Prebrali sme dosť 

náročné témy - výrub stromov na vyšnom konci. Čipovanie nádob -  sú už všetky očipované. 

Doplnili kontajnery - dalšie stojisko. Kde ich umiestnime urobíme mapu. Deň zeme sme 

organizovali, blšák. Žiadali sme o dotácie a neuspeli sme. Cintorín zabezpečenie pred divou 

zverou – opraviť oplotenie,  poriadky na ihrisku. Porasť sa šíril  na stĺpoch verejného 

osvetlenia a spôsobuje poruchy na vedení. Na čo  boli upozornení občania. Veľkú tému 

zabezpečenie pred zverou budeme naďalej riešiť aj s poľovníkmi. Musíme upozorňovať aj 

občanov ohľadom zveri. Úprava pozemkov alebo výkup pozemkov na detské ihriska. 

Parkovisko - mám návrh ale musíme prebrať. Nebudem sa presnejšie vyjadrovať až keď bude 

aktuálnejšie.  

 

Komisia bytova a kultúrna 

Predseda komisie p. Ďuratná -  Spolupráca medzi nami bola dobrá. Podarilo sa nám prideliť 

dva  byty nad MŠ a bytovom nájomnom dome.   

Z kultúrnych podujatí sme organizovali  Majáles financie sme nepotrebovali od obce. 

Folklórny ples nám nevyšiel mali sme málo predaných vstupeniek. Prevádzkový poriadok 

mám rozpracovaný.  Musíme doriešiť,  aby bola pre  KD zabezpečená upratovačka.  

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správy z činnosti komisií. 

 

   Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 280/2023 bolo prijaté.       

                                                                     

K bodu č. 5 

Správa starostu a zástupcu starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho 

OZ 

p. Ďuratná -  Prečítala vyhodnotenie, ktoré odoslal starosta obce.  

p. kontrolór - Prečo sa zaoberáme od iných, či môžeme prijať alebo mať živnostníka na 

správu vodovodu. Obec do dnešného dňa má zapísaného p. Pupíka, ktorý tu už roky 

nepracuje. Do teraz sa nevykonala zmena. Zákon 445.............. hovorí, že to musí byť osoba 

oprávnená, musí mať licenciu.  Zodpovedný zástupca musí byť len v pracovnom pomere.  

 

Návrh uznesenia : 

     OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o činnosti starostu a o cieľoch  na nasledujúce   

obdobie. 

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 281/2023 bolo prijaté.       

K bodu č. 6  

Finančné pohľadávky obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, platby za nájom 

bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 1  

p. Ďuratná zástupca starostu -  Podklady vám boli zaslané mailom.  



p. Mečár - Zvýšiť disciplínu v platený a vymáhaní pohľadávok určite do budúcna.  

p. Škorvanková - Mali sme dlhy za nájom na  bytoch. Potom sa to  odprezentovalo na 

zasadnutí OZ a zrazu sa dlh uhradil, keď sme tu začali o tom hovoriť. Nájomník zrazu 

dokázal uhradiť 800,- eur priebehu chvíle.  

p. Mečár - Je to agenda na, ktorú sme pozabudli a musíme ju sledovať mesačne.  

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o pohľadávkach obce za miestne dane a 

odpady, o platbách za vodu, o platbách za nájom bytov a o zmene ich stavu a navrhuje 

zintenzívniť výber všetkými dostupnými prostriedkami. 

 

      Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 282/2023 bolo prijaté.       

K bodu č. 7 

Finančné záväzky obce v lehote a po lehote splatnosti, stav účtov 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

p. Švaňová – Od posledného zasadnutia boli prijaté na hospodárskej  činnosti tri faktúry.  

Všetky faktúry k dnešnému dňu máme  uhradené. Decembrová faktúra bude len v nákladoch 

ale bude uhradená až v januári. Takto to je každý rok.   

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o záväzkoch obce v lehote a po lehote 

splatnosti, o stave účtov. 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 283/2023 bolo prijaté.       

                                                                                         

K bodu č. 8  

Výnosy obce z podielových a miestnych daní, príspevok štátu na kompenzáciu energií, 

výnosy z platieb nájmu bytov 

p. Švaňová -  Podielové dane sme dostali 784 496,49 za celý rok.  Rozpočet sme mali 

760 221,- eur. Rozpočet bol prekročený ale dali sme úpravu rozpočtu. Dotácie na energie 

z ministerstva hnutia sme dostali aj  za 9 mesiac.   

Celková suma za rok získaná na dotáciu cca 15 000,- eur.  

  

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu ekonóma OÚ, p. Anny Švaňovej, o výnosoch 

obce z podielových a miestnych daní, o príspevku štátu na kompenzáciu nákladov na 

energie a o výnosoch z platieb nájmu bytov. 

        Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 284/2023 bolo prijaté.       

K bodu č. 9 : 

Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2024 o určení výšky finančných prostriedkov určených na 

mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy, dieťa a žiaka v školskom zariadení v obci 

Ochodnica.  

p. Mečár - Nadviazal som na to, čo sme hovorili pri schvaľovaní rozpočtu.  

p. Škorvanková - Ak nám bude klesať počet detí, tak nám klesne výška finančného príspevku  

a  budeme mať znova menší prísun financií.  Bude musieť obec znova viac prispievať.  

p. Mečár - ŠKD sme ušetrili a na školskej jedálny  sme stratoví. MŠ nám nevychádza 

z podielových daní musíme prispievať z obce.  



p. Mečár – Prerokovaním VZN dávame občanom  aj  prehľad, aby  vydelí koľko dopláca obec 

na jedno dieťa a koľko dostáva od štátu. Je to o tom, ako obec dostáva podielové dane a ako 

s nimi nakladá.  

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici prerokovalo Všeobecne záväzné nariadenie obce Ochodnica č.1/2024 

o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej 

školy, a na dieťa a žiaka školského zariadenia v obci Ochodnica. 

 

           Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 285/2023 bolo prijaté.       

 

K bodu č. 10 : 

Návrh plánu kontrolnej činnosti kontrolóra obce na 1.polrok 2024   

p. kontrolór – Do návrh plánu  kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 som si dal ciele : 

a, skontrolovať  finančné prostriedky a ich  hospodárenie DHZ Ochodnica.  

b,  prideľovanie stravných lístkov za  rok 2023 zamestnancom OÚ. 

Kontrola plnenia uznesení sa vykonáva na zasadnutí OZ. Myslím, že v rámci výšky môjho 

pracovného úväzku je to dostačujúce. Vzhľadom k tomu, že veľa času vynaložím na účasti 

zasadnutí komisií.  

 

p. Mečár - Vytvoriť na stránke obce Ochodnica samostatnú  zložku pre  kontrolóra obce, ktorá 

bude obsahovať plány kontrolnej činnosti kontrolóra.  

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ochodnica 

na I. polrok 2024. 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 286/2023 bolo prijaté.                                                                                                             

 

K bodu č. 11 : 

Úprava výšky nájmu k NZ č. 2/2022 zo dňa 08.11.2022 (p. Peter Svrček) 

p. Švaňová -  Znížený nájom bol na sumu  300,- €/ na mesiac do 31.12.2023. Na rok 2024 

sme dali takú istú sumu 300,- € aspoň do 31.03. 2024. 

p. Mečár -  Potom musíme posúdiť investíciu a sa rozhodnúť o výške nájmu na ďalšie 

mesiace. 

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici schvaľuje zníženie nájomného nebytových priestorov v pohostinstve 

v kultúrnom dome a to po dobu 3 mesiacov na sumu 300,- €, od 01.01.2024 do 

31.03.2024, z dôvodu udržiavacích prác. 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 



Zdržal sa: 0 

                 Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 287/2023 bolo prijaté.       

                                                                                           

K bodu č. 12:  

 Rozpočtové opatrenie č. 14/2023

p. Švaňová - Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

Zmena :  

- Položka daňový úrad sa nám navyšuje 

- Financie na projekt v Bratislave 3000,- eur 

- 5 700€ na projektovú dotáciu - elektroinštaláciu MŠ 

- dotáciu z ministerstva 19 430,- nám  prišla 

- skladník CO navyšujeme o 10,- eur 

- v položke mzdy znižujeme o 200,- eur.  

- sociálny fond sa navyšuje  

 

Návrh uznesenia : 

        OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 14/2023. 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 288/2023 bolo prijaté.       

 

K bodu č. 13 : 

Plán zasadnutí OZ na rok 2024 Ing. Milan Mečár 

 

p. Mečár - Prerokovali sme plán zasadnutí. Vrátime sa k nemu v mesiaci január z dôvodu 

neprítomnosti poslanca Ing. Milana Mizeru. 

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici prerokovalo plán zasadnutí OZ na rok 2024. 

           Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 289/2023 bolo prijaté.       

K bodu č. 14: 

14.1 Informáciu o stanovisku Okresnej prokuratúry k určeniu vlastníctva pozemkov. 

p. Mečár – Informoval o pracovnom stretnutí s p. Rybárom ohľadom určenia vlastníctva 

pozemkov. Stretnutia sa zúčastnili aj ďalší poslanci p. Martin Kuchta a Lukáš Turčák. Boli 

nám podané informácie aké máme  možnosti a akým spôsobom máme ďalej postupovať.  

 

Návrh uznesenia :  

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu o stanovisku Okresnej prokuratúry 

k určeniu vlastníctva pozemkov. 

           Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 290/2023 bolo prijaté.       



 

   14.2. Splnomocnenie na zastupovanie obce p. Anna Ďuratná, zástupca starostu obce 

 

p. Ďuratná - Starosta obce bude kontaktovať právnika pre podpis splnomocnenia.  

p. Mečár - Zmluva je podpísaná treba nám podpísať ešte splnomocnenie.  

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici schvaľuje podpísanie splnomocnenia pre právneho zástupcu JUDr. 

Milana Chovanca vo veci zastupovania obce v súdnom spore s Júliusom Ságom. 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

               Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 291/2023 bolo prijaté.       

                                                                                        

14.3.  

Úprava rozpočtu MŠ  

 

p. Škorvanková -  Ide len o presun finančných prostriedkov z položky do položky.  Jedná sa 

o  dotáciu,  ktorú dostala na predškolákov.  Chcú  ich požiť  na  mzdy zamestnancov.   

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2023 MŠ v Ochodnici. 

Za:            6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 292/2023 bolo prijaté.       

                                                                                   

14.4. 

Úpravu rozpočtu ZŠ  

 

p. Švaňová - Ide len o presun finančných prostriedkov z položky do položky. 

Navýšenie príjmov a k tomu prislúchajúcich výdavkových položiek.  

Návrh úpravy rozpočtu bol poslancom predložený. Návrh bol spracovaný nedostačujúco 

nebolo zrejme o akú úpravu sa má jednať.  

 

Návrh uznesenia : 

                 OZ berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 3/2023 ZŠ v Ochodnici. 

                  Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 293/2023 bolo prijaté.       

                                                                             

Úpravu rozpočtu ŠKD 

 



Návrh úpravy rozpočtu bol poslancom predložený. Návrh bol spracovaný nedostačujúco 

nebolo zrejme o akú úpravu sa má jednať. 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtovú úpravu ŠKD v Ochodnici. 

Za:             0   

Proti:   0 

Zdržal sa: 6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

 

       Návrh uznesenia nebol schválený – uznesenie  nebolo prijaté.       

                                                                         

Návrh uznesenia :  

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtovú úpravu CVČ v Ochodnici. 

Za:             0   

Proti:   0 

Zdržal sa: 6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

 

       Návrh uznesenia nebol schválený – uznesenie  nebolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtovú úpravu ŠJ v Ochodnici. 

Za:             0   

Proti:   0 

Zdržal sa: 6 p. Žaneta Bambúchová, p. Anna Ďuratná, p. Lukáš Turčák,                       

p. Martin Kuchta, Ing. Milan Mečár, Mgr. Zuzana Škorvanková   

 

       Návrh uznesenia nebol schválený – uznesenie  nebolo prijaté. 

 

Z dôvodu neskorého zaslania  návrhu na úpravu rozpočtu, z ktorého  nebolo poslancom 

zrejme o akú úpravu žiadajú, nebol  poskytnutý žiadny komentár, žiadna prezentácia.   

Sa  všetci poslanci zdržali hlasovania za schválenie uznesenia.  

 

14.5 

Správa nezávislého audítora   

 

Materiál k uvedenému bodu bol doručený v elektronickej forme.  

p. Švaňová - Informácie uvedené v konsolidovanej výročnej správe zostavenej za rok 2022 sú 

v súlade s konsolidovanou účtovnou závierkou za daný rok.  Konsolidovaná výročná správa 

obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve - uvádza v správe audítor. 

 

Návrh uznesenia : 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu nezávislého audítora k účtovnej závierke 

zostavenej k 31.12.2022. 



       Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č.294/2023  bolo prijaté. 

 OZ v Ochodnici berie na vedomie správu nezávislého audítora z auditu konsolidovanej 

účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2022. 

                      Návrh uznesenia  bol schválený -  uznesenie č. 295/2023 bolo prijaté.                                         

 

K bodu č. 15 : 

Diskusia  

  

K bodu č. 16 : 

Záver  

Zástupkyňa starostu obce p. Anna Ďuratná, poďakovala  prítomným za účasť a zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva v Ochodnici  ukončila.  

 

 

Záznam je dostupný na https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv 

 

Zapísala Dana Červená, zamestnanec OÚ.  

 

      Martin Kuchta                                                  Lukáš Turčák 

       I. overovateľ                                                    II. Overovateľ 

 

 

 

                                                                         Anna Ďuratná, zástupkyňa starostu 
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